
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 

Naam en fractie: Willem de Jonge, D66 

Datum indiening: 19 december 2023 

Datum antwoord: 16 januari 2024 

Onderwerp: Fietspad langs het spoor 

 

Inleiding 
Recent startte de herinrichting van de Spiegelstraat waarbij deze een onderdeel gemaakt gaat worden van de door de MRA 
beoogde doorfietsroute. 
Het geval wil dat er een mogelijk tracé beschikbaar is aansluitend op de Spiegelstraat. Het betreft een breed gedeelte 
onbenut terrein langs het spoor, beginnend bij de overweg van de Generaal de la Reijlaan, tenminste lopend tot de overweg 
met de Meerweg/Vlietlaan.  
In Hilversum is precies zo’n zelfde wijze stuk onbenut terrein langs het spoor ingericht als fietspad. Dit is het gedeelte lopend 
vanaf de Lage Naarderweg tot de overweg met de Schoolstraat. 
 
Vraag 1 
Is er gekeken naar dit tracé in Naarden/Bussum als mogelijkheid voor een fietspad? 
 
Antwoord 
Ja, in het verleden, na afloop van het project Snelheidsverbetering Naarden- Bussum van ProRail. Met dit project werden 
overbodige sporen verwijderd. Aangezien in de Lindelaan een fietsstraat gemakkelijk kan worden ingepast, is de 
mogelijkheid van een parallelle route hieraan, direct langs het spoor, niet verder onderzocht. 
 
Vraag 2 
Zou dit tracé een toegevoegde waarde geven aan de visie van de doorfietsroutes? 
 
Antwoord 

Wij vinden dat een zeer kort tracé langs het spoor geen toegevoegde waarde geeft aan de visie van een 
hoogwaardig fietsroutenetwerk over in totaal vele kilometers. 
 
Samenvattend vanuit het verleden. 
Aan de visie van doorfietsroutes in onze regio ging het MIRT-onderzoek Oostkant-Amsterdam (MOOA) vooraf.  
Hieruit bleek dat de verbreding van de A1 en de A6 voor de langere termijn onvoldoende is om het 
verkeerssysteem draaiende te houden. De grootste kans om dit positief te beïnvloeden is om het fietsgebruik flink 
te bevorderen. Daartoe heeft de provincie Noord-Holland fietsbeleid geformuleerd in hun nota Perspectief Fiets 
en is in onze regio een businesscase afgerond ‘Doorfietsen in Gooi en Vechtstreek’. 
 
Het doel van de aanleg van hoogwaardige fietsroutes is om in 2027 20% meer fietskilometers te bereiken, ten 
opzichte van 2017, waarbij de fietsroutes bedoeld zijn voor alle soorten gebruikers. De routes zijn dus niet alleen 
bedoeld voor snelle forenzen, maar ook bijvoorbeeld voor de recreant. 
 
De hoofdeisen die aan de fietsinfrastructuur worden gesteld zijn: 

• Samenhang (verbinding tussen attractiepunten) 
• Directheid (geen of geringe omrijfactor) 
• Aantrekkelijkheid (omgeving: geluid, landschap, verkeersdrukte, wachten) 
• Veiligheid (vergevingsgezind; conflictvrij) 
• Comfort (voorrang; wegdek; ruimte) 

 
Een kort tracé van zo’n 400 meter direct langs het spoor voegt daarom weinig toe aan de achterliggende visie. 
 
Vraag 3 
Is het college bereid om dit tracé te onderzoeken naar haalbaarheid? 
 
Antwoord 
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Het college acht een dergelijk onderzoek niet zinvol.  
 
Op netwerkniveau voegt dit tracé niets of weinig toe. Bovendien is nabij de Meerweg/ Vlietlaan de benodigde breedte van de 
strook niet aanwezig en zouden er forse grondaankopen noodzakelijk zijn, waarbij de hele groenstrook/ geluidwal zouden 
moeten worden verwijderd. Tevens zullen delen van achtertuinen moeten worden verworven. 
 
Deze nadelen heeft de route over de Lindelaan niet. 
 
Vraag 4 
Indien het eigendom van het beoogde perceel bij derden rust zoals Prorail of de NS, is het college dan bereid te onderzoeken 
of dit perceel te verwerven is voor gebruik als doorfietsroute, in wat voor juridische vorm dan ook? 
 
Antwoord 
Het College acht een dergelijke onderzoek niet zinvol gezien het antwoord op vraag 3. 
 


